

Royal Canadian Mounted Police
Commissioner



Gendarmerie royale du Canada
Commissaire

Guided by Integrity, Honesty, Professionalism, Compassion, Respect and Accountability

Les valeurs de la GRC reposent sur l'intégrité, l'honnêteté,
le professionnalisme, la compassion, le respect et la responsabilisation

Crime Stoppers Month January 2021

On behalf of the Royal Canadian Mounted Police (RCMP), I would like to express our continued support for the more than 80 Crime Stoppers organizations in Canada.

January is recognized as National Crime Stoppers month and we are happy that Crime Stoppers has chosen "Helping All Communities Stay Safe" as its theme for 2021.

We are a country of diverse communities with diverse people. We may be separated by geographic boundaries, or have different ethnic origins, beliefs, or lifestyles; however, we are brought together by a common desire to belong, be valued, and be safe in our homes and communities.

Crime Stoppers remains an invaluable tool in safeguarding public safety by assisting police in the resolution of crime by enabling people to report threats and crimes anonymously.

"Helping make our communities safe" is a theme in the RCMP's Vision 150 framework. The consistency between the Vision 150 theme and the Crime Stoppers Month 2021 theme further highlights the strong and enduring partnership that our two organizations have benefited from in the past, and I trust that we will continue to do so into the future.

I wish you continued success in "Helping All Communities Stay Safe".

A handwritten signature in blue ink that reads 'B Lucki'.

Brenda Lucki
Commissioner

Royal Canadian Mounted Police
Commissioner



Gendarmerie royale du Canada
Commissaire

Guided by Integrity, Honesty, Professionalism, Compassion, Respect and Accountability

Les valeurs de la GRC reposent sur l'intégrité, l'honnêteté,
le professionnalisme, la compassion, le respect et la responsabilisation

Mois d'Échec au crime Janvier 2021

Au nom de la Gendarmerie royale du Canada (GRC), je tiens à réitérer notre soutien au plus de 80 organismes d'Échec au crime au Canada.

Janvier a été désigné mois national d'Échec au crime et le thème pour 2021 est « contribuer au maintien de la sécurité dans toutes les communautés ».

Notre pays se compose de communautés et de populations diverses. Des frontières géographiques nous séparent ou nous avons des origines ethniques, des croyances, ou des modes de vie différents, mais un dénominateur commun nous unit : le désir d'appartenir, d'être apprécié, et d'être en sécurité dans nos foyers et nos communautés.

Échec au crime demeure un outil inestimable pour protéger la sécurité publique en permettant de signaler les crimes de façon anonyme et d'aider ainsi la police à les résoudre.

« Aider à assurer la sécurité de nos communautés » est un thème de la Vision 150 de la GRC. La convergence des missions de la Vision 150 et du mois national d'Échec au crime témoigne du partenariat solide qui existe depuis longtemps entre nos deux organisations et qui se poursuivra assurément dans les années à venir.

Je vous souhaite beaucoup de succès dans la poursuite de votre objectif de "contribuer au maintien de la sécurité dans toutes les communautés". »

Brenda Lucki
Commissaire